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Abstract (en)
[origin: US4730147A] For the operation of warm start gas discharge lamps upon employment of an electronic ballast wherein the gas discharge
lamp lies parallel to the effective capacitance of a series-resonant circuit and has its heater coils incorporated into this series-resonant circuit. An
isolating switch is provided in series with the effective capacitance. This isolating switch interrupts the shunt to the lamp and, thus, the heater coil
current as well, as soon as the lamp has ignited. It is assured in this way that the current flowing in the shunt to the lamp which otherwise represents
a dissipated power is suppressed. Particular significance is accorded to this method when the effective capacitance of the series-resonant circuit
is executed variably during the starting interval phase with the assistance of temperature-dependent resistors or is executed with time delayed
electronic switches for the control of the lamp voltage.

Abstract (de)
Für den Betrieb von Warmstart-Gasentladungslampen unter Verwendung eines elektronischen Vorschaltgerätes, bei dem die Gasentladungslampe
parallel zur Kapazität (C) eines Serienresonanzkreises (36) liegt und mit ihren Heizwendeln in diesen Serienresonanzkreis einbezogen ist, wird
vorgeschlagen, in Reihe zur wirksamen Kapazität (C) einen Trennschalter (S) vorzusehen, der den Nebenschluß zur Lampe (G) und damit auch
den Heizwendelstrom unterbricht, sobald die Lampe gezündet hat. Auf diese Weise wird sichergestellt, daß der ansonstsen eine Verlustleistung
darstellende im Nebenschluß zur Lampe (G) fließende Strom unterbunden wird. Besondere Bedeutung kommt dieser Maßnahme dann zu, wenn
die wirksame Kapazität (C) des Serienresonanzkreises (L, C) mit Hilfe von temperaturabhängigen Widerständen oder mit Hilfe verlustbehafteter
elektronischer Schalter zur Steuerung der Lampenspannung (Ul) während der Startintervallphase veränderbar ausgeführt ist.
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